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OPWIJK – De gemeenteraad keurde de aankoop goed van 
een deel van de brouwerij Affligem om er extra kantoorruimte in 
te voorzien.  Kostprijs: 4.765.000 euro en nog eens 2 miljoen voor 
de inrichting van de kantoren. Bedoeling is om de gemeentelijke 
administratie te centraliseren. Momenteel is de administratie over 
drie gebouwen verspreid. In 2022 bleek de brouwerij in Opwijk 
niet meer in staat om de stijgende volumes bier te blijven produ-
ceren op duurzame en efficiënte wijze. De kosten om de produc-
tie te verduurzamen waren te duur. Het brouwen in Opwijk werd 
na ruim 200 jaar stopgezet. De productie van de Affligembieren 
verhuisde naar het Limburgse Alken. De brouwinstallaties werden 
uit het gebouw in Opwijk verwijderd. Ze weden ofwel verkocht 
ofwel herbruikt in andere brouwerijen binnen de groep. De elf 
medewerkers vonden een nieuwe functie bij Alken-Maes of gin-
gen bij een ander bedrijf aan de slag. Ontwikkelaar DIFF uit Wem-
mel nam de site over en verkoopt nu een deel van de brouwerij 
aan de gemeente. In het overige gedeelte van de site komen een 
aantal appartementen. (EG)

Gemeente koopt deel van brouwerij aan

Een piratenvlag kondigde het einde van de brouwerij aan. 

FOTO EG 

Blokspot in stripotheek van Nijdrop
OPWIJK – Nood als student aan een andere, rustige omge-
ving om in je boeken te duiken? De stripotheek in het jeugdhuis 
Nijdrop wordt omgevormd tot een stille ruimte, voorzien van 
tafels, stoelen, wifi en stopcontacten. Het lokaal bestuur zorgt 

voor koffie, thee, soep en water om het studeren zo aangenaam 
mogelijk te maken De blokspot is elke werkdag toegankelijk van 9 
tot 21 uur en dat tot en met 19 juni. (EG)
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Plannen voor nieuwe sporthal en jeugdlokalen toegelicht: 
“Bouw zal een jaar duren”
OPWIJK - In de zaal De Kersenpit in Mazenzele zijn voor zo’n 
250 mensen de plannen voor de bouw van de nieuwe sporthal 
met jeugdlokalen op de Vetweyde voorgesteld. Groen protesteer-
de tegen de plannen wegens “te megalomaan”. Oppositiepartij 
Samen 1745 blijft bij haar standpunt dat de locatie niet geschikt is 
wegens te drassig gebied.  Maar de meerderheid N-VA-Vivo zet 
door met de plannen en hoopt begin 2027 te kunnen starten met 
de bouw.n “We staan opnieuw een stapje verder in de realisatie 
van de nieuwe sporthal met jeugdlokalen op de Vetweyde”, zegt 
burgemeester Johan Deleu (N-VA). “Het gemeentebestuur heeft 
het Design & Build-team Diepenbroek geselecteerd om het pro-
ject te realiseren. Dat bestaat uit aannemer bouwbedrijf Pellikaan, 
architect Artabel, Apart voor de omgevingsaanleg, Archimedes 
voor stabiliteit en D2S voor de akoestiek. We gaan een sport- en 
jeugdcentrum realiseren dat niet alleen duurzaam is, maar ook de 
lokale gemeenschap ten goede komt. Er is dringend nood aan een 
nieuwe sporthal en jeugdlokalen. De sporthal zal 57 op 34 meter 
groot zijn. De hele site met de jeugdlokalen, cafetaria, kleedkamers 
en douches geïntegreerd in het complex, omvat een 2.000 m2. 
Dat is 6 tot 7 procent van de site die zal bebouwd worden. Op de 
bovenverdieping komt de judo- en danszaal en een fitnessruimte. 
Er zijn 100 parkeerplaatsen voorzien en er zijn wandelwegen en 
fietsverbindingen voorzien. Het kostenplaatje is geraamd op 10,5 
miljoen euro. Het complex komt op de zuidkant van de Vetweyde, 
vlakbij de Droeshoutstraat en is op wandelafstand gelegen 

van het centrum van Opwijk. We gaan er ook een landschapspark 
ontwikkelen van 6,5 hectare en de site zal een balans vinden tus-
sen actieve en passieve recreatie, waarbij zowel sportfaciliteiten 
als groene zones elkaar aanvullen. Er gaat ook heel veel aandacht 
naar de waterhuishouding. Er wordt gewerkt met waterdoorla-
tende materialen voor infiltratie en buffering.”  

(lees verder pag 5)

FOTO INGEZ

Een 3D-impressie van het complex.
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“Groen protesteert: “Dit is een te megalomaan project”

Oppositiepartij Groen ziet de plannen niet zitten en voerde actie 
aan de Kersenpit tegen de bouw van de sporthal en jeugdlokalen. 
“We vinden dit een megalomaan project”, zegt voorzitter Lomme 
De Boeck, van Groen Opwijk. Het gebouw zal drie keer groter 
zijn dan de huidige sporthal. De Vetweyde is een moerasgebied, 
men probeert dit gebied bebouwbaar te maken. Er wordt al 25 
jaar geld uitgegeven voor studies, wanneer houdt dit spelletje op? 
We moeten onze resterende open ruimte beschermen om be-
stand te zijn tegen klimaatverandering. Dit gigantisch sportcom-
plex past niet in moerasgebied. We vrezen ook dat het budget zal 
worden overschreden.”

“Ook oppositiepartij Samen 1745 heeft twijfels over het project. 
“Niettegenstaande een op zich interessant ontwerp en de profes-
sionele voorstelling ervan die eindigde met een smaakvol filmpje 
dat doet dromen, blijft Samen 1745 bij haar standpunt dat de 
locatie niet geschikt is”, stelt Samen 1745 in een persbericht. “De 
mooie plaatjes verbergen dat het gebied een moerasachtig bron-
nengebied blijft. De vele ingrepen om het water af te voeren, te 
draineren en via diverse constructies vast te houden, en de ambi-
tie van het omgevingsplanbureau om ‘het probleem van het water 
op te lossen’, versterkt alleen maar ons standpunt. Het budget van 
10,5 miljoen euro is ook te laag ingeschat omdat er kosten zullen 
zijn om het drassig gebied bouwrijp te maken.” (jh)

Groen protesteerde tegen de plannen voor een sport- en jeugdsite op Vetweyde wegens te drassig, ook Samen 1745 is niet akkoord 
met de plannen in drassig gebied.

(vervolg van pag 4.)
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Hier worden de bomen wit gekalkt en daar hebben ze een 
heel goede reden voor

REGIO -  Inwoners van het gehucht Hamme in Merchtem keken raar op toen de 
stammen van een kleine rij beuken voor het pittoreske kerkje plots helemaal wit wer-
den gekalkt.

 “Die beuken zijn gesnoeid geweest en daarna hebben we ze wit gekalkt om de stam te 
beschermen”, zegt burgemeester Maarten Mast (LVB). “Het kalken beschermd de stam 
tegen direct zonlicht en zo vermijden we dat lidtekens tijdens het snoeien de boom 
zouden aantasten.” Arnaut Van Crombugge van de gemeentelijke Groendienst  laat we-
ten dat de gemeente zich voor het witkalken laat bijstaan door deskundige experts. 
“De stammen worden zo beschermd tegen zonnebrand. Na het snoeien zijn de bomen 
extra gevoelig”, zegt hij. Het wit kalken zou de bomen ook beschermen tegen strenge 
vorst, het houdt (hout)insecten weg, het verstikt eventueel mos en de schors is minder 
aantrekkelijk voor konijnen en hazen waardoor er minder kans is op vraatschade. Niets 
dan voordelen dus om een boom wit te kalken…  (jh)

Petanque-tornooi in The Shooting Range Bar
OPWIJK – Op maandag 14 juli om 13 uur organiseert The 
Shooting Range Bar aan de Steenweg op Vilvoorde nabij de 
Sint-Jozefskerk in Droeshout zijn tweede kermistornooi “petan-
que”. Er kunnen op de terreinen van de schietbaan maximaal 12 
ploegen van drie spelers inschrijven. Inschrijven kost 10 euro per 
ploeg (inclusief een consumptie van 2,5 euro per ploeglid tijdens 
het tornooi). De inschrijvingen worden ingewacht aan de bar. (EG)
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Laat je verwennen, dicht bij huis!

Thermae Grimbergen
Wolvertemsesteenweg 74

1850 Grimbergen
02 270 81 96

www.thermae.com
FOTO’S INGEZ. 

In het hart van Grimbergen, in de schaduw van de prachtige basiliek, ligt al bijna 30 jaar een verborgen parel waar rust, schoonheid 
en ontspanning elkaar vinden: Thermae Grimbergen. Wat ooit begon als een klein kuuroord groeide uit tot een vaste waarde in de 
regio, waar je terecht kan voor allerlei vormen van ontspanning én waar de nadruk ligt op een persoonlijke aanpak.

Meer dan sauna alleen
Wie Thermae Grimbergen hoort, denkt wellicht meteen aan de 
sauna’s, jacuzzi’s en zwembaden, maar wist je dat je er ook 
naartoe kan voor een zalige schoonheidsbehandeling?

Je kan er in het schoonheidssalon genieten van allerlei gelaats- 
en lichaamsverzorgingen, want even een momentje voor jezelf 
nemen, maakt een wereld van verschil! Je hoeft een behan-
deling niet noodzakelijk te combineren met een dagje sauna, 
je kan ook langskomen in het schoonheidsinstituut om je in 
de watten te laten leggen en daarna weer naar huis. Een kort 
wellnessmomentje dus.

Nieuwste hype: HydraFacial Deluxe
Elke huid is anders, daarom is het aanbod aan gelaatsverzorgingen 
zeer divers bij Thermae Grimbergen. Je vindt er ook de Beauty 
Clinic, een gamma van anti-aging behandelingen met professione-
le toestellen. De nieuwste hype is HydraFacial Deluxe, een revo-
lutionaire verzorging die je huid intens reinigt en een spectaculaire 
glow geeft! Je ziet onmiddellijk resultaat en wat ons onderscheidt 
van de rest, is niet alleen de scherpe prijs, maar ook het feit dat 
we niet alleen je gelaat, maar ook je hals en decolleté verzorgen. 

Bovendien werken we tijdens de behandeling niet uitsluitend met 
het toestel, maar vullen we dat aan met een gelaatsmasker en een 
ontspannende gelaatsmassage én sluiten we af met een dagcrè-
me. Een verzorging met alles erop en eraan dus!

Heb je last van droge lijntjes, onzuiverheden of een gevoelige 
huid? Dan is deze HydraFacial Deluxe beslist iets voor jou. Bij 
ons ben je in handen van een ervaren schoonheidsspecialiste die 
aandacht heeft voor jouw wensen. Heb je zin om het zelf eens te 
proberen? Neem een kijkje op onze site of reserveer een gratis 
infosessie. Dan luistert één van onze schoonheidsspecialistes naar 
al je vragen en stelt je geheel vrijblijvend een behandelplan op 
maat voor.

Zien we jou binnenkort in ons groene saunaparadijs? Of wil 
je iemand anders laten kennismaken met onze prachtige 
wellnessoase? Surf naar www.thermae.com, ontdek er ons 
uitgebreide aanbod en maak je keuze!
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Monument voor jongste gesneuvelde Frans Hofmans uit 
Eerste Wereldoorlog in ere hersteld: 
“Er volgt een bijzonder eerbetoon met de Sint-Jans-processie”

Programma: 
Het programma start op zondag 26 juni 
met de eucharistieviering in de kerk om 
10 uur opgeluisterd met het koor en af-
wisselend met het koperensemble van 
Music Time Peizegem. Dan volgt de pro-
cessie en zegening door de pastoor. Daar-
na zal burgemeester Maarten Mast ieder-
een verwelkomen en wordt er een speech 
gehouden door Jan Willems, gevolgd door 
een bloemenhulde aan het graf van Frans 
Hofman. De ‘Last Post’ en ‘Brabançonne’ 
worden daarop als eerbetoon gespeeld. 
(jh) 

OSSEL – Het monument van de jongste gesneuvelde Frans 
Hofmans uit de Eerste Wereldoorlog is dankzij de inzet van een 
werkgroep helemaal opgepoetst en mooi gemaakt. Het bijzonde-
re kruis vlakbij de poort van de kerk van Ossel wordt op zondag 
29 juni met de Sint-Jansprocessie ingehuldigd. 

“Het is mijn nonkel Frans Hofmans, de broer van mijn vader, die in 
de Eerste Wereldoorlog gesneuveld is als jongste vrijwilliger”, zegt 
Celine Hofmans (83). “Frans werd geboren in Ossel op 12 sep-
tember 1898. Hij werkte als metselaar en landbouwer. Zijn oudere 
broer was in het leger en ook Frans wou zich aanbieden om naar 
het front te gaan en zijn broer te vervoegen, maar daar was hij 
met zijn 15 jaar nog te jong voor. Achteraf heeft hij besloten om als 
vrijwilliger langs ‘de dodendraad’, die de Duitsers aan de Neder-
landse grens hadden aangelegd, door te dringen tot aan het front 
bij zijn broer. Hij verschalkte de Duitsers bij een wachtaflossing en 
zo geraakte hij bij het front samen met zijn broer, waarmee hij tot 
het einde van de oorlog aan het front vocht. Wat hem daarbij on-
derscheidde, was dat hij op 3 februari 1915 bij zijn indiensttreding 

als jongste oorlogsvrijwilliger terechtkwam bij de 11de linie” Frans 
getuigde zo van enorme moed en daadkracht. “Hij heeft er het 
wel en wee van de stellingenoorlog met zijn vele verschrikkingen 
meegemaakt”, gaat Celine verder. “Daarna was de oorlog gedaan 
en trokken Frans en zijn broer terug samen naar huis. In Lendelede 
is het mis gelopen. Hij had er een Duitser een beetje uitgedaagd 
en die heeft hem met een machinegeweer neergeschoten. Een 
kogel kwam recht in zijn hart terecht en hij is gestorven in de ar-
men van zijn broer Constant.” In februari 1919 werd het stoffelijk 
overschot door de familie ginds ontgraven en is het met een paar-
denlijkwagen naar Ossel overgebracht waar hij begraven ligt net 
aan de poort van de muur rond het kerkhof.” Het graf van Frans 
was na al die jaren in slechte staat. “Maar twee vrienden hebben 
het nu helemaal opgekuist en mooi gemaakt”, vertelt Celine. “Dit 
betekent heel veel voor mij. Ik ben nog de enige Hofmans in Ossel. 
Vroeger waren er veel leden van de familie Hofmans in Ossel. Ik 
leg regelmatig nog een bloemetje op het graf van Frans.” Celine is 
heel blij dat het opgepoetste graf nu officieel zal worden ingehul-
digd na de Sint-Jansprocessie op zondag 26 juni.”

Het opgekuiste grafmonu-
ment van Frans Hofmans 
wordt officieel ingehuldigd 
op zondag 29 juni met 
Sint-Jan.

FOTO JH
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Bende duivendieven opgerold: Willy (89) is in de wolken nu 
zijn prijsduif ‘King Marseille’ terug is, “Ik ga er terug mee kweken, 
ze zit nu op een geheime plaats”

LONDERZEEL - Willy Verbruggen (89) uit de Meerstraat in 
Londerzeel zat in een zware emotionele dip toen hij vorig jaar 
twee keer het slachtoffer werd van duivendieven. Tientallen dui-
ven zijn toen gestolen, waaronder zijn prijsduif King Marseille. De 
dievenbende is opgerold en nu heeft hij alvast King Marseille te-
rug, dankzij unieke kenmerken die identificatie mogelijk maakten.

Wat een duivenjaar was 2024 voor Willy Verbruggen (89). In ne-
gatieve zin dan. De kranige duivenmelker op leeftijd werd in de 
zomer en het najaar twee keer slachtoffer van duivendieven. Die 
stalen tientallen duiven, waaronder prijsduiven én zijn King Mar-
seille. “Dat is een heel bijzondere duif ”, zegt Willy. “Ik werd er 
nationaal kampioen mee op de vlucht van Marseille. De dieven 
waren duidelijk op zoek naar mijn King Marseille, want ze stalen 
toen vier duiven met dezelfde kleur als mijn King Marseille. Ik zat 
echt in de put. Ik was na die twee diefstallen al mijn prijsduiven 
kwijt. Ik moest dus helemaal opnieuw beginnen.” Enkele weken 
geleden kreeg Willy goed nieuws. “De dievenbende is opgerold 
en er zijn een honderdtal duiven terug gevonden”, zegt Willy. “Ik 
kon dankzij een foto in duivenmiddens over de teruggevonden 
duiven mijn King Marseille herkennen. Die is zo uniek: op de vleu-
gel is een zwarte streep op de negende slagpin en mijn King Mar-
seille heeft een specifiek wit vlekje op het hoofd. Ik heb ze nu 
terug. Toen ik thuiskwam, liet ik de duif los en ze vloog direct terug 
naar haar hok. Eindelijk: na een half jaar is ze terug thuis.” Opnieuw 
mee spelen, kan Willy naar eigen zeggen niet. “Alle ringen van die 
duiven zijn door de dieven verwijderd”, zucht hij. “Die ringen zijn 
uniek door het jaartal en zeven cijfers. Zonder ring is een duif 
waardeloos in het officiële circuit. Maar ik kan wel nog met mijn 

King Marseille kweken en mijn duiven opnieuw veredelen. Wie 
weet kunnen de nazaten ooit nog een prijs binnenhalen. Ik ben 
op leeftijd en mijn duiven zijn mijn enige verzetje. Ik leef er werke-
lijk voor. Deelnemen aan vluchten, kan nog niet, omdat ik al mijn 
vliegduiven kwijt ben en het duurt ook lang voordat een duif kan 
meevliegen met wedstrijden.” 

Willy heeft inmiddels zijn duiventil extra beveiligd. “Ik leef wel 
constant met de vrees dat de dieven zullen terugkomen”, vertelt 
Willy. “Er zijn wel een hele reeks veiligheidsmaatregelen genomen, 
waar ik geen details over geef. Al heeft dat ook wel nadelen. Als 
een kat de verlichting soms doet aanspringen ’s nachts, dan ben 
ik wel bang dat het opnieuw prijs is en ik opnieuw ongewenst 
bezoek over de vloer heb. Maar wees gerust: mijn King Marseille 
zit nu op een geheime plaats en werkt aan nazaten die mij hopelijk 
terug in de race brengen. Het is het lichtpuntje in mijn leven. Ik 
heb niks anders meer dan mijn duiven.” 

De dievenbende die is opgerold, had handlangers in Roemenië. 
In totaal zijn een honderdtal duiven in beslag genomen die nu in 
hokken zitten van de Koninklijke Belgische Duivenliefhebbersbond 
(KBDB), in de hoop dat ze geïdentificeerd kunnen worden door 
de rechtmatige eigenaars. Willy hoopt dat ook 35 van zijn andere 
duiven terug zullen komen. “Al is die identificatie niet evident in 
de groep van alle in beslag genomen duiven van de dievenbende”, 
weet Willy. “Weet je wat: als ze het niet weten: dat ze de duiven 
laten vliegen, dan komen ze vanzelf terug thuis. Al weet ik natuur-
lijk niet hoe goed ze verzorgd zijn tijdens al die maanden dat ze 
door de dievenbende van huis waren.” (jh)

Willy met één van zijn duiven: “Neen, mijn King Marseille gaat niet op de foto, die zit op een geheime plaats.” 
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Oppositie vreest verkeersinfarct door vele woonprojecten 
in centrum, burgemeester kondigt masterplan mobiliteit aan

OPWIJK - De verschillende projectontwikkelingen die op sta-
pel staan in het centrum van Opwijk dreigen volgens opposi-
tiepartij Samen 1745 een verkeersinfarct te veroorzaken op de 
Ringlaan, een van de belangrijke doorgangswegen in de gemeen-
te. Burgemeester Johan Deleu (N-VA) laat weten dat er een 
masterplan mobiliteit wordt opgemaakt.

Een bouwpromotor wil het project Floris op de voormalige 
voetbalterreinen aan de Ringlaan met 82 wooneenheden rea-
liseren. Het project voorziet inrijdend verkeer langs de Ringlaan 
en uitrijdend verkeer via de verder gelegen Beekveldstraat, die 
ook uitgeeft op de Ringlaan. Gemeenteraadslid Luc De Ridder 
(Samen1745) wees tijdens de gemeenteraad op het cumulatief 
effect van project Floris en meerdere andere projecten in het 
centrum die de verkeersdruk op de Ringlaan zullen vergroten. 
“Naast Floris is er ook het project Brouwerij met 68 woonge-
legenheden en een administratief centrum, de site Van Breuze 
met een 140-tal wooneenheden en het project op de voor-
malige meubelwinkel Meubelen Theo met 38 woonentiteiten”, 

zegt De Ridder. “Elk van deze bouwprojecten zal – nog los van 
de vraag over het definitief aantal woningen per project – op 
zich al een impact hebben op de verkeersdruk op de nu al zeer 
drukke Ringlaan.” Samen1745 vreest een heus verkeerinfarct bij 
de realisatie van al deze bouwprojecten. “Momenteel is het er 
al aanschuiven in de spitsuren”, vertelt De Ridder. “Met de extra 
verkeersbewegingen van de te ontwikkelen projecten dreigt een 
complete stilstand. Bovendien zal de situatie aan de nabijgelegen 
lagere school De Duizendpootrakkers nog gevaarlijker worden 
dan ze nu al is. We roepen het college van burgemeester en 
schepenen daarom dringend op om werk te maken van een 
masterplan mobiliteit voor de Ringlaan en omliggende straten 
om de verkeersstroom te beheersen, de verkeersveiligheid te 
waarborgen en sluipverkeer zoveel als mogelijk te vermijden. 
We stemden tegen het project voor de wegenis van Floris om-
dat er nog geen zicht is op een oplossing voor de verkeer-
sproblematiek.” De Ridder vindt het ook logischer “om zulke 
projecten pas goed te keuren als men voldoende zicht heeft op 
de impact die ze hebben op mobiliteit en verkeersveiligheid en 

 - ruimer - op de bijkomende druk die ze zetten op de gemeenschapsvoorzieningen zoals 
scholen, kinderopvang en medische zorgverstrekking.” 

Burgemeester Johan Deleu (N-VA) merkt op dat de vier verschillende woonprojecten 
telkens een andere ontsluiting hebben. “Ik vind het ook een beetje vreemd dat de oppo-
sitie spreekt over een verkeersinfarct als ze net voorstelden om op de Van Breuzesite het 
nieuwe sportcomplex te bouwen in plaats van op de Vetweyde”, zegt de burgemeester. 
Deleu laat ook weten dat de ruimtelijke uitvoeringsplannen (RUP’s) vroeger zijn uitge-
tekend. “Deze sites waar woonprojecten worden gerealiseerd, zijn al jaren woongebied”, 
zegt de burgemeester. ,“Je weet dat die vroeg of laat ontwikkeld worden. Het omvormen 
naar een andere bestemming zou de gemeente enorm veel kosten aan planschade. We 
proberen het beste te maken van de bestaande toestand. Er komt overigens op termijn 
een masterplan mobiliteit. Alle woonprojecten worden ook niet tegelijk ontwikkeld.”

FOTO JH

Luc De Ridder vreest 
voor een verkeersinfarct 
door de ontwikkeling van 
verschillende woonprojec-
ten in de omgeving van 
de Ringlaan. 
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Sportlaureaten ingehuldigd
MERCHTEM - Ook dit jaar werden 
de Merchtemse sportlaureaten gehul-
digd. Het gemeentebestuur voorzag heel 
wat cheques van 125 euro voor de kam-
pioenen, bestaande uit zowel individuele 
sporters als ploegen. (jh)

Nieuwe ‘slimme’ 
verkeerslichten-
regeling op 
Steenweg
OPWIJK - Het Agentschap Wegen 
en Verkeer plaatst slimme verkeerslich-
ten op het kruispunt van de Steenweg 
(N47) met de Dorp en Molenstraat in 
Mazenzele (Opwijk).  “Nieuwe palen en 
detectielussen meten de drukte op elke 
tak en stemmen de lichten daarop af ”, 
zegt woordvoerder Anton De Coster 
van het Agentschap Wegen en Verkeer 
Vlaams-Brabant. “De extra detectielus-
sen zorgen er voor dat op minder druk-
ke momenten autobestuurders niet voor 
niets voor het rood licht blijven wachten. 
De aanpassingen aan de verkeerslichten 
worden uitgevoerd om de verkeers-
stroom tussen autoverkeer, fietsers en 
voetgangers veiliger te maken. Voet-
gangers en fietsers krijgen apart groen, 
zodat ze conflictvrij kunnen oversteken. 
Het kruispunt wordt daardoor een heel 
stuk veiliger, maar kan niet volledig con-
flictvrij gemaakt worden. Zo let het auto-
verkeer dat vanuit Steenweg (N47) rijdt 
best nog op voor tegenliggend en links 
afslaand verkeer naar de zijstraten Dorp 
en Molenstraat. Ook de zijstraten Dorp 
en Molenstraat krijgen nog gelijktijdig 
groen licht.” De werken aan het kruis-
punt in Opwijk kaderen in het Vlaamse 
Actieplan Verkeerslichten. “Met dat plan 
maken we verkeerslichten over heel 
Vlaanderen veiliger én slimmer”, gaat De 
Coster verder. “We werken conflicten 
weg, zodat weggebruikers zo weinig mo-
gelijk kruisen bij het oversteken bij groen. 
Sinds de start van het actieplan maakten 
we meer dan 1.000 kruispunten maxi-
maal conflictvrij. Afgelopen jaar maakten 
we om de drie dagen een kruispunt met 
verkeerslichten veiliger en slimmer, goed 
voor in totaal 125 verkeerslichteninstal-
laties over heel Vlaanderen.” (jh) 
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Gemeente verdeelt 
gratis bloemenzaad
MERCHTEM - Ook dit jaar deelt het gemeente-
bestuur van Merchtem opnieuw 1.000 gratis zakjes 
bijenvriendelijk bloemenzaad uit. De zakjes zijn te ver-
krijgen aan het snelloket van campus Nieuwstraat en 
campus Gasthuisstraat in de bibliotheek.

“Het is belangrijk dat er het hele seizoen door voldoen-
de voedselplanten voor bijen aanwezig zijn”, meldt het 
gemeentebestuur. “De bloemenakkers helpen bij het 
overbruggen van nectararme periodes op de akkers 
en boomgaarden. Zaaien kan vanaf eind maart tot eind 
augustus. “Je kan genieten van een kleurrijke bloemen-
pracht vanaf de lente tot het najaar. Daarna kan je de 
bloemen laten staan, zodat de vogels extra zaadjes 
hebben en insecten kunnen overwinteren in de holle 
stengels. In het zakje zit een mix van dille, blauwe ko-
renbloem, grote klaproos, boekweit, gele ganzebloem, 
slangenkruid, bedder, muskuskaasjeskruid en akker-
vergeetmijnietje. Het mengsel is aangepast aan onze 
bodem. Het heeft een goede onkruidonderdrukkende 
werking en verhindert dat er erosie optreedt. Als goe-
de bodemverbeteraar stimuleert het bloemenmengsel 
het bodemleven.” (jh)

Kaatsclub start nieuw seizoen: 
gemeente blijft club 
ondersteunen

BRUSSEGEM - Ook voor Kaatsclub Herleving Brussegem is het nieu-
we seizoen van start gegaan. “Net zoals de voorbije jaren blijven wij als 
gemeentebestuur deze club waar mogelijk ondersteunen”, zegt burge-
meester Maarten Mast (LVB). “Denk aan het nodige onderhoud van de 
kantine en de vernieuwing van het asfalt.” De club ambieert dit seizoen 
een top vijf-plaats of een plek in de play-offs. Thuismatchen gaan telkens 
door op het terrein naast de grote feestzaal van Brussegem, met op 17 
mei de partij tegen Pironchamp op het programma. (jh)

à Meer info: https://www.kaatsclubherleving.be 

FOTO INGEZ.
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Geen Nederlands? 
Geen steun: OCMW Merchtem trekt de lijn strakker 

Reinhoud De Bosscher. 

FOTO JH

 “Vanaf nu zal het volgen van Nederlandse taallessen een voor-
waarde zijn voor wie een leefloon of maatschappelijke dienst-
verlening aanvraagt”, zegt De Bosscher. “We passen hiermee wat 
al in de rechtsleer en rechtspraak bestaat concreet toe. Het 
uitgangspunt is dat wie steun vraagt, ook werkbereid moet zijn. 
De voornaamste reden waarom dat vaak misloopt, is een gebrek 
aan initiatief om Nederlands te leren.” De Bosscher noemt het 
nieuwe beleid een “duidelijk signaal”. “Wie zich afsluit van onze 
taal, sluit zich af van onze samenleving en arbeidsmarkt”, zegt 
de schepen. “Daar kunnen we niet blind voor blijven. Neder-
lands leren is geen straf, maar een kans. Concreet verwachten 
we een consequente aanwezigheid in de lessen Nederlands en 
een actieve deelname bij de gemeentelijke Conversatietafels.” 
De maatregel geldt niet voor mensen die om gezondheids- of 
billijkheidsredenen niet kunnen deelnemen aan lessen of trajec-
ten. Maar wie wél in staat is en weigert actie te ondernemen, 
kan niet langer rekenen op hulp. Volgens De Bosscher is het 
geen kwestie van mensen uitsluiten. “We willen net aanmoedi-
gen. Er zijn heel wat anderstaligen die wél inspanningen leveren. 

Maar wie gewoon blijft weigeren, kan niet verwachten dat de 
samenleving alles blijft geven zonder inspanning terug te krijgen”, 
zegt hij. Momenteel is er al één persoon van wie het leefloon is 
geweigerd. “Dat gebeurde tijdens de vergadering afgelopen dins-
dag van het Bijzonder Comité van de Sociale Dienst (BCSD)”, 
verduidelijkt de schepen. “Die persoon kwam niet naar de con-
versatietafels en daarom wordt zijn of haar recht op leefloon 
geschrapt. Nederlands leren, is net een teken van werkwilligheid 
tonen. Het verhoogt ook je kansen op de arbeidsmarkt.” Wat 
moet er nu met die persoon gebeuren? “Die kan in beroep gaan 
bij de Arbeidsrechtbank, maar wij staan recht in onze schoenen 
en hebben het recht om zo’n maatregel te nemen”, aldus nog 
de schepen. Merchtem telt in totaal een 150-tal mensen die een 
leefloon uitgekeerd krijgen. “Binnenkort komen daar allicht de 
langdurig werkzoekenden bij, gezien de maatregel van de rege-
ring om de werkloosheidsuitkering na twee jaar niet te werken, 
te schrappen. Dan vallen die mensen allicht onder het stelsel 
van het leefloon als ze geen andere bestaansmiddelen hebben”, 
besluit De Bosscher. (jh)

MERCHTEM - Het OCMW van 
Merchtem trekt de lijn strakker : an-
derstaligen die geen moeite doen 
om Nederlands te leren, verliezen 
hun recht op sociale steun. Volgens 
schepen van Sociale Zaken en Inte-
gratie Reinhoud De Bosscher (N-
VA)  is het tijd voor duidelijkheid. 
“Wie hulp vraagt, moet ook zelf ver-
antwoordelijkheid opnemen,” klinkt 
het.
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Textielophaling De Kindervriend geannuleerd
OPWIJK - De afgelopen jaren organiseerde De Kinder-
vriend in Opwijk viermaal per jaar een textielophaling aan 
huis, maar het gemeentebestuur stelt nu vast dat De Kinder-
vriend zijn overeenkomst sinds dit jaar niet meer nakomt.

“We hebben de organisatie meerdere keren gecontacteerd, 
maar kregen geen reactie, noch telefonisch, noch via e-mail”, 
meldt het gemeentebestuur van Opwijk. “Ook hun website is 
inmiddels inactief. Het lijkt erop dat ze hun activiteiten hebben 
stopgezet zonder ons hiervan op de hoogte te brengen. De 
data van de textielophalingen op de afvalkalender zijn niet 
langer van toepassing. Als alternatief raden we aan om textiel 
-kledij in goede staat- binnen te brengen bij ’t Kapstokske ik 
de Kattestraat 18). Ook de textielcontainers blijven een optie. 
(jh)FOTO INGEZ.
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Opwijk haalt opnieuw label ‘Fairtrade Gemeente’

Heidi Scheers stapt mee voor het Berrefonds 

OPWIJK - Op basis van de resultaten van de 
Fair-O-Meter, met rapportage over de acties tij-
dens de dienstjaren 2023 en 2024, kon Opwijk 
zijn titel ‘Fairtrade Gemeente’ herbevestigen met 
een gemiddelde score C (A is de maximumsco-
re, E de minimumscore). “Ook voor de nieuwe 
beleidsperiode engageert het lokaal bestuur zich 
om fairetradeproducten te promoten en acties 
rond eerlijke, ecologische en duurzame handel, 
productie en consumptie te ondersteunen”, zegt 
schepen van Ontwikkelingssamenwerking Peter 
Beerens (Vivo).“Concreet zet het gemeente-
bestuur in op het aankopen van fairtrade- en 
lokale duurzame producten, het betrekken van 
lokale middenstand, organisaties en scholen, het 
sensibiliseren van inwoners rond eerlijke han-
del en duurzaamheid én het ondersteunen van 
vrijwilligers en lokale duurzame initiatieven.” De 
gemeente roept handelaars of horecabazen die 
fairetradeproducten in hun aanbod hebben op 
om dit te laten weten aan de dienst lokale eco-
nomie lokale.economie@opwijk.be. Scholen, be-
drijven of verenigingen die fairetradeproducten 
aanbieden, worden ook gevraagd om dit aan de 
gemeente te laten weten.  (jh)

Peter Beerens is blij dat Opwijk zijn titel als ‘Fair Trade Gemeente’ kan bevestigen. 

FOTO JH

Op 8 augustus 2025 wandelt Heidi Scheers de 100 km van de 
Dodentocht. “Dat doe ik niet alleen voor mezelf, maar ook voor 
het Berrefonds naar aanleiding van het fietsongeval dat gebeur-
de in Malderen op 26 maart met Vince Thomas”, zegt Heidi. “Dit 
prachtige initiatief ondersteunt ouders en families die een kind 
moeten missen, met warmte, troost en verbondenheid. Elke stap 
die ik zet, draagt bij aan meer zorg en steun voor deze gezinnen. 

Daarom laat ik mij sponsoren: met jouw steun kan het Berre-
fonds blijven doen wat zo belangrijk is—er zijn voor ouders, 
broers, zussen en grootouders die een kind moeten missen. Elke 
bijdrage, groot of klein, maakt een wereld van verschil. Doneer 
en steun zo het Berrefonds.” 

à Info: www.berrefonds.be
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Bosuilen geringd voor natuur-
onderzoek

MERCHTEM - Vrijwilligers van Natuurpunt Merchtem heb-
ben onder deskundige leiding van vogelspecialist Michel De 
Keersmaeker een vijftal piepjonge bosuilen geringd. “Met uiterste 
zorg werden de uilen voorzichtig uit hun nestkasten gehaald en 
voorzien van een ring”, stelt Natuurpunt. “Dit proces helpt ons 
om de populaties beter te monitoren en een dieper inzicht te 
krijgen in de biodiversiteit van onze regio. Dankzij deze inspan-
ningen kunnen we de ontwikkelingen in onze natuur nauwkeurig 
opvolgen en bijdragen aan de bescherming van deze prachtige 
vogels. Wie zelf interesse heeft in natuurbeheer en vogelonder-
zoek kan zich aansluiten bij Natuurpunt Merchtem. (jh)

à Info: www.natuurpuntmerchtem.be

Zet een bank buiten
OPWIJK – In het kader van de burendag organiseren het Lo-
kaal Dienstencentrum (gevestigd in het woonzorgcentrum Den 
Hoppestaak) en Zonnelied Optempo (thuis in het klooster in de 
Kloosterstraat) “Buurtpret op den Berrewet”, een initiatief om je 
buren beter te leren kennen. De initiatiefnemers roepen op om 
een bank of een paar stoelen buiten te zetten in je voortuin om 
gezellig te buurten. Maandag 2 juni gaan Zonnelied en Den Hop-
staak op zoek naar zoveel mogelijk zitbanken in Opwijk onder het 
motto “samen naar zorgzame buurten”. Het mooie gebaar wordt 
beloond met een kleine attentie. (EG)

Guldensporenviering in 
Sint-Annapark met Rick De 
Leeuw
OPWIJK – De eerstkomende Guldensporenviering in Opwijk 
zal dit jaar niet plaatsvinden in het park van het Hof ten Hemelrijk, 
maar wel in het Sint-Annapark aan de kapel in de Processiestraat. 
Sinds enkele jaren wordt de Vlaamse feestdag op de dag van 11 
juli zelf gevierd, dit jaar dus op vrijdag 11 juli vanaf 19 uur. De aca-
demische zitting omvat traditioneel de bekendmaking van de win-
naar van de cultuurprijs, gevolgd door de voordracht van een paar 
gedichtjes door dorpsdichter Nele Bruynooghe. Om 20 uur volgt 
een live-optreden van de veelzijdige Nederlandse artiest Rick De 
Leeuw, die bekend is als dichter, radio- en televisiepresentator, 
schrijver en (rock)zanger. De toegang is vrij. (EG)

FOTO INGEZ.
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Weekendcontrole: Liefst 17 rijbewijzen ingetrokken en vijf 
opgedreven bromfietsen en steps in beslag genomen

REGIO  - Tijdens een verkeers- en 
BOB-controle op alcohol en drugs 
achter het stuur in een weekend 
vorige maand in de zone Kapel-
le-op-den-Bos, Londerzeel, Meise 
(KLM) zijn er liefst 17 rijbewijzen 
ingetrokken wegens rijden onder 
invloed. Daarnaast zijn vijf opgedre-
ven bromfietsen en steps in beslag 
genomen, zo meldt de zone KLM. 
Maar ook in de zone Asse, Merch-
tem, Opwijk, Wemmel (AMOW) 
zijn tijdens een recente actie zeven 
opgedreven elektrische steps en 
twee opgedreven bromfietsen in 
beslag genomen in beslag genomen. 
“Er waren doorheen Kapelle-op-
den-Bos, Londerzeel en Meise vorig 
weekend controles op het rijden 
onder invloed”, laat de zone KLM 
weten. “531 bestuurders werden ge-
controleerd. Liefst 17 rijbewijzen zijn 
ingehouden of ingetrokken, waarvan 
15 voor het rijden onder invloed van 
alcohol en twee wegens rijden on-
der invloed van drugs. In het kader 
van de BOB-controles, zijn nog heel 
wat andere vaststellingen gedaan. 
Zo zijn drie opgedreven bromfiet-
sen en twee steps die te snel reden 
in beslag genomen. Voorts zijn ook 
nog verschillende voertuigen geïm-
mobiliseerd wegens verschillende 
inbreuken. Daarnaast zijn er pv’s uit-
geschreven voor het niet dragen van 
de gordel, onaangepaste snelheid, 
pechstrook rijden, enzomeer.” De 
actie in de zone AMOW liep samen 
met de politiezone Dilbeek. Naast 
de in beslagnames zijn er tal van 
pv’s uitgeschreven en verschillende 
rijbewijzen zijn  ingetrokken. Over-
tredingen waren onder andere rij-
den zonder rijbewijs, gsm’en achter 
het stuur, rijden zonder helm, geen 
gordel dragen, rijden onder invloed, 
fout parkeren en overdreven snel-
heid. (jh)

FOTO PZ KLM

Er werden verschillende motorfietsen en steps in beslag genomen.
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Pop-up zomerbar Zanzibar ondersteunt lokale handel en 
opent de deuren tot eind augustus

LONDERZEEL - Zomerbar Zanzibar verhuist deze zomer 
naar de Londerzeelse bedrijvenzone Noord. De organisatoren 
huren het terrein van 16 mei tot 30 augustus 2025. Burgemeester 
Nadia Sminate (N-VA) is tevreden met de komst van de popu-
laire pop-up bar. “Dankzij goede afspraken wordt dit een win-win 
voor onze gemeente”, klinkt het.

Zanzibar kreeg van het gemeentebestuur van Londerzeel een 
evenementenvergunning voor de tijdelijke uitbating van de bar 
op het grote grasterrein van Culligan langs de Weverstraat. “In 
goed overleg met onze partners Ondernemers Groep Londer-
zeel (OGL) en UNIZO en met Zanzibar hebben we afspraken 
gemaakt die onze lokale economie ondersteunen”, zegt burge-
meester Nadia Sminate (N-VA).

“Bestellingen van drank en catering zullen de uitbaters plaatsen bij 
onze plaatselijke handelaars en 150 -bij voorkeur Londerzeelse- 
jobstudenten mogen de handen uit de mouwen steken. Onder 
de bezoekers worden Londerzeelse Kadobonnen verloot. Han-
delaars zullen ook kunnen adverteren op de LED-borden van 
Zanzibar.” In het verleden kreeg Zanzibar tegenwind van lokale 
horecazaken, maar daar is ook in Londerzeel aan gedacht. “Om 
een gelijk speelveld te creëren met onze horecazaken, hebben we 
in de gemeenteraad een nieuw belastingreglement op tijdelijke 
horecagelegenheden goedgekeurd”, zegt schepen van Lokale Eco-
nomie Gerda Verhulst (N-VA). “Daarmee kunnen we de exploita-
tie van Zanzibar belasten op basis van de ingenomen oppervlakte. 
Zanzibar betaalt op basis daarvan 8.000 euro, geld dat we zullen 
laten terugstromen naar onze werking rond lokale economie. Het 
is dus geen belasting om de begroting op te smukken maar een 
werkelijke injectie voor onze lokale handelaars.”

“Weinig hinder”
Ook Sander De Proost, één van de vier organisatoren van Zan-
zibar, is zeer tevreden over de samenwerking met de gemeente 
Londerzeel. “Op deze locatie, in een industrieterrein, tussen hoge 
gebouwen en vlakbij de A12 zijn we ervan overtuigd dat onze bar 
weinig hinder zal veroorzaken”, vertelt Sander. “Uiteraard zullen 
we ook de wettelijke geluidsnormen respecteren door het maxi-

maal aantal decibels permanent te monitoren. Onze zomerbar is 
ook geëvolueerd van een concept dat meer aanleunt bij het dis-
cotheekgebeuren naar een rustigere loungebar, waardoor we ook 
verwachten dat de hinder tot een minimum zal beperkt worden.”
Zanzibar opent vanaf 16 mei 2025 telkens op donderdag, vrijdag 
en zaterdag vanaf 18 uur. Op donderdag sluit de bar om mid-
dernacht, op vrijdag en zaterdag om 1 uur. Zondag is het publiek 
welkom van 13 uur tot 20 uur.  (jh)

à Alle info kan je vinden op de Facebookpagina 
‘Pop Up Zanzibar’ of via www.popupzanzibar.be 

FOTO INGEZ.

De zaakvoerders van Zanzibar Onderne-
mers Groep Londerzeel (OGL), Unizo en het 
gemeentebestuur maakten afspraken over 
de uitbating van de pop-up-bar om de lokale 
handelaars te ondersteunen. — © if
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REGIO - Het gemeentebestuur van Merchtem gaat de 
strijd aan tegen wateroverlast en is daarom begonnen met 
de aanleg van een groot bufferbekken achter de kerk en het 
kerkhof in Hamme. De gemeente krijgt daarvoor de steun 
van de Vlaamse overheid en de provincie Vlaams-Brabant. 
“We hopen met deze erosiepoel modderstromen tegen te 
houden tijdens hevige regenval.”

“Tijdens de vorige legislatuur hebben we verschillende ke-
ren te maken gehad met hevige stortbuien, die resulteerden 
in afstromend water en modder van velden die hogerop in 
Hamme zijn gelegen”, zegt schepen van Openbare Werken 
Steven Elpers (LVB). “Die modderstroom kwam dan terecht 
op de Lindestraat. We hebben eerst geprobeerd om de iet-
wat holle veldweg waarlangs het water stroomde, af te boor-
den, waardoor het water langs één kant kon wegstromen. 
Maar die oplossing bleek niet voldoende te zijn: de mod-
derstroom bleef op de Lindestraat aan de kerk in Hamme 
terechtkomen.” Daarom maakte de gemeente plannen om 
een erosiepoel aan te leggen achter het kerkhof en de kerk 
in Hamme. “We kochten het landbouwperceel van 65 are 
achter de kerk in Hamme voor zo’n 70.000 euro”, legt de 
schepen uit. “Daarenboven investeren we 165.000 euro in 
graafwerken en de aanleg van de erosiepoel. In totaal gaat 
het dus om een investering van 235.000 euro. De Vlaamse 
overheid subsidieert de aanleg voor 75 procent, de provincie 
Vlaams-Brabant gaf nog eens 15.000 euro subsidie.” Inmid-
dels zijn de grote grondwerken voor de erosiepoel gestart. 
“Er komt ook een dam aan zijde van het kerkhof en de kerk 
om te vermijden dat het water en modder daar zouden te-
rechtkomen”, vertelt Elpers verder. “Bij hevige regenval of 
stortbuien, zal de holle veldweg dienst doen als afwaterings-
kanaal richting erosiepoel.  

Merchtem gaat strijd aan tegen overstromingen: 
“Hier kunnen we 1,4 miljoen liter water bufferen”

Schepen van Openbare Werken Steven Elpers (LVB) bij de werken voor de 
aanleg van de erosiepoel. 

FOTO JH

Die erosiepoel kan 1,4 miljoen liter water buf-
feren, waardoor we hopen dat de modder-
stroom daar langzaam bezinkt en niet op straat 
terecht komt”, besluit de schepen. “De graaf-
werken zullen zo’n twee maanden duren. We 
hopen tegen de zomervakantie de erosiepoel 
in gebruik te kunnen nemen.” (hg)



25

Verantwoordelijke uitgever:
LeleuGroup NV

Druk & vormgeving:
Leleu NV

Dorpstraat 85b - 1785 Brussegem

Hoofdredacteur:
Joris Herpol

Steenweg op Brussel 33 - 1780 Wemmel
joris@herpol.be

Publiciteitsverantwoordelijke:
Voor Londerzeel/Meise,

Merchtem/Opwijk,
Wemmel &

Grimbergen/Beigem/Humbeek:

Erwin Van Gucht
0477 72 36 33 - erwinvangucht@me.com

www.cursiefje.be

De volgende
Cursiefjes

verschijnen:
· Londerzeel/Meise

· Grimbergen/Beigem/Humbeek

· Merchtem/Opwijk

· Wemmel

3 juli 2025

NIEUWS OVER JE 
VERENIGING OF 

CLUB, EEN 
AANKONDIGING?

JORIS@HERPOL.BE

Nieuwe ingang voor Tuinbouwschool 

PEIZEGEM – De nieuwe ingangszone van de Tuinbouwschool in Peizegem is een pa-
reltje geworden. Die werd gerealiseerd met de steun van de gemeente, maar vooral ook 
de leerlingen en de leerkrachten. Er werd veel groen aangeplant, de site oogt ook veel 
ruimer en de slogan ‘Passie voor levende wetenschappen’ nodigt uit om leerlingen een 
duwtje te geven om te kiezen voor een opleiding in de Tuinbouwschool. Meer info: www.
tuinbouwschool.be  (jh)

Chiro Pol 65 jaar jong

OPWIJK – Chiro Pol vierde haar 65ste verjaardag met een feestweekend, met als 
hoogtepunt drie voorstellingen van het toneelstuk “Alice in Wonderland”, gespeeld door 
eigen leden. De feestelijkheden werden ingezet met een receptie voor al wie door de ja-
ren heen iets te betekenen had bij de Chiro-meisjes in Opwijk. Het schepencollege kwam 
langs om een feestcheque van 400 euro aan de jubilarissen te overhandigen. Chiro Pol 
verwijst naar priester Pol die de Chiro-afdeling in Opwijk boven de doopvont hield. (EG)

Voorleesmoment en leesdag vielen 
samen: “Extra veel volk”
MERCHTEM - Aangezien Vlaanderenleestdag en Buitenspeeldag 2025 op het hetzelf-
de moment vielen, werd er extra ingezet op buiten lezen. Het weer zat niet mee, maar 
dat hield burgemeester Maarten Mast (LVB) niet tegen om buiten in een tent voor de 
kleine Merchtemnaartjes voor te lezen. (jh) 

FOTO INGEZ / JH 
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Deze rubriek is voor zoekertjes van particulieren en vaste adverteerders. Commerciële zoekertjes van bedrijven, zelfstandigen en 
vrije beroepen zonder bijgaande advertentie worden NIET geplaatst. Gelieve hiervoor de reclameverantwoordelijke te contacteren 
op 0477 72 36 33 (Erwin van Gucht). De zoekertjes dienen ten laatste 15 dagen voor verschijning in ons bezit te zijn. Zoekertjes 
die ons later bereiken, verschijnen automatisch in de volgende editie. De zoekertjes vallen buiten de verantwoordelijkheid van de 
redactie en verbinden de uitgever noch de redactie tot enige verbintenis. 

Rubriek: ........................................................ Naam: ................................................................... Tel.: ...................................................

Adres: ......................................................................................................................................................................................................

Plaats hier uw particulier zoekertje. Vul onderstaand rooster in en stuur het
samen met een briefje van 10 euro op naar: Joris Herpol, Steenweg op Brussel 33

te 1780 Wemmel. Het verschijnt 1 keer in onze 4 edities. 

JOBS 
 
IK ZOEK WERK – Kuisen en strijken tel. 
0487-717.876. heb ervaring.

TE KOOP ALLERLEI 

FIETSEN-DRAAGREK VOOR AUTO 
te koop (Merk Twinny-Load) Prijs otk
Tel. 0495/58.05.96.

GRAVELBIKES – Te koop, staal/carbon/
aluminium/titanium, custom build. Meer info 
op www.gravelbike.be

à PLAATS HIER UW ZOEKERTJE 
OM SPULLEN TE VERKOPEN.

VAKANTIEWONING 
TE HUUR 

KNOKKE – Zeedijk, vernieuwd apparte-
ment met terras, parking 4 pers, alle comfort 
te huur vanaf juni gsm 0495-782.499. 

COSTA BRAVA - Nieuwb. Vak huis th. 
Costa Braba, 4 slpk, 5 badk, 13 per, pri-
vé-zwembad, 19/7 tot 16/8 vrij, 3.750 euro p 
/ week, inclusie schoonmaak en opgemaakte 
bedden, alle comfort tel. 0475-568.714.

VASTGOED TE HUUR 

GARAGE GEZOCHT – Ik zoe een gara-
ge te huur 80 à 100m2 voor mobile home en 
aanhangwagen en divers materiaal tel. 0497-
726.048.

à VASTGOED OF VAKANTIE-
WONING TE HUUR? PLAATS HIER 

VASTGOED TE KOOP 

GEZOCHT – Te renoveren woningen / ap-
partementen / Bouw- of projectgrond gsm 
0474-897.734.

AANKONDIGINGEN  
OPROEP 

80 JAAR - Wie in groot Merchtem gebo-
ren, getogen of komen wonen is in 1945 en 
samen met leeftijdsgenoten zijn of haar 80ste 
verjaardag wil vieren, kan dit samen met ons in 
zaal Flandria te Steenhuffel op 15 juni 2025 om 
12-30 uur. Bel naar Denise 052/37 16 78 of via  
Wiske  052/37 32 72

à UW AANKONDIGING, OP-
ROEP OF EVENEMENT IN HET 
CURSIEFJE? DAT KAN IN DEZE RU-
BRIEK, STUUR GEWOON TIJDIG 
EEN ZOEKERTJE IN. 

ALLERLEI 

MASSAGE – Dame geeft massage te Grim-
bergen gsm. 0470-564.165./

PC-HELP – Last van virussen? Installatie- en 
(te) trage systemen? Optimaliseren, beveiliging 
en onderhoud…. IT-specialist kom aan huis uw 
computerproblemen oplossen. Snelle service. 
GSM 0478 211.835 Info: www.pck-it.be

VERHUIS - van woning naar appartement, 
serviceflat of rustoord? Weet je niet waar te 
beginnen met inpakken ? Advies nodig bij het 
leeghalen van kelder tot zolder? Enkel bestel-
wagen nodig met chauffeur om naar het con-
tainerpark te gaan ? Bel voor meer info 0474 
47 23 66

LEEGMAKEN – Ik koop alles, leegmaken 
van huizen, appartementen, kelders, zolders, 
enz. Ook schoonmaken huizen. Cash 7/7 – 
0474 80 44 45

FEEST – BBQ, trouw, lente, communie of 
bedrijfsfeest op komst? Wij zorgen voor de 
maaltijd, drank, personeel, decoratie en het 
materiaal. Je hoeft nergens aan te denken, zelf 
niet aan de afwas. Wij zorgen voor een ge-
slaagd evenement. Mail ons voor een geperso-
naliseerde offerte, zugoe.traiteur@gmail.com, 
0486 66 33 30

PLAATS HIER 
UW ZOEKERTJE VOOR 

SPULLEN DIE JE GRAAG 
VERKOOPT.

VEEL 
SUCCES 
AAN ALLE 
STUDENTEN!
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